



Referat: Gruppeledermøde i Vestskov Division

D.17-09-2024 kl. 19-21, Gerdasvej 55

Deltager: Henrik Nielsen, Mette Clausen, Nicky Espersen, Henrik (Suppleant for Lærke Sloth), Jess Madsen, Arne Jørgensen, Jonas Henriksen & Andreas Jacobsen.

Emne	Tidsallokering
Introduktion af divisionscheferne & aktivitet	15 minutter
Hvem er I og hvordan går det i jeres gruppe?	<p>15 minutter</p> <p>Wagandoo: Hverver nye spejdere og spejderledere og har haft 2 ledere på foreningslederakademi. Nyt tag på dele af hytten igennem kommunen og A.P Møller fonden. Der er tvister med tømmeren. Familiweekend er lige afholdt. Målsætning er 10-15 spejdere i hver afdeling. Det mål er opfyldt i 2 afdelinger, Mikro og Trop. 40-50 aktive spejdere i alt. Henrik påtænker at lave natløb på næste spejdernes lejr.</p> <p>Balder-Hedehusene: Et par nye ledere efter sommerferien. I gang med at planlægge Baldersløbet, alle tropsspejdere er inviteret til d. 5. oktober. 40-50 aktive spejdere. 12-14 ledere. Juniorgren er meget stor, lav tilgang til Mikroer.</p> <p>Solvang: 100 spejdere ca. godt fordelt i alle afdelinger. Har alle afdelinger fra familiespejd til rover. Nogle tropsspejdere, der tager på efterskole, rykker ikke op efterfølgende. Stor aldersforskel fra trop til klan, pga. gammel klan, der arbejdes med det.</p> <p>Sankt Paul: Har været på sommerlejr på Næsbycenteret, trop og junior har sejlet på Suseøen. Har deltaget i Naturens dag, for at hjælpe kommunen. Camp adventure (Klatring) anbefales. Har fået en (Fremtidens spejderhytte) fra A.P Møller fonden, det er et større projekt at søge om dette. Har fået støtte fra kommunen til byggemodning. 40 medlemmer i alt. Ikke god effekt af at deltage i kommunens arrangementer.</p> <p>Ejby: Ejby er 65 medlemmer, ca. 15 voksne og 50 børn. Ingen klan, nyligt opstartet trop. Genstartet gruppe for 5 år siden. Ledere er besværlige at få til at svare på alle kanaler. Holder lidt hårdt at få</p>



	<p>ledere til at deltage i de administrative og planlægningsmæssige opgaver. Vigtigt at tage fat i hvert eneste årgang af børn.</p> <p>Skovgruppen: 169 medlemmer, 34 er ledere. 5-6 ledere i hver gren. Rimelig fordeling i hver gren, klanen er dog lidt inaktiv. Mange tropsspejdere på plan. Børn fra Albertslund Nord, Albertslund Syd & Vallensbæk. Der henvises til Albertslund-spejderne, da Skovgruppen har ventelister. Har fået 1 million af kommunen til renovering af hytten. Sædvanligvis rykker tropsspejdere op i klanen, dog med huller.</p>
Præsentation af næste temadag	5 minutter
Divisionsarrangementer fremadrettet (Sommerlejr eller divitræf)	<p>15 minutter</p> <p>Ønsker: Ledertræning til nye ledere uden spejdererfaring. (Ledertræning tæt på, ikke weekend). Lærke (Solvang) har et kursus. [Arne, Nicky] Solvang har også mentorforløb for nye ledere, hvor de kommer med i en anden gren.</p> <p>Temadage: Børn med diagnoser kunne være relevant igen.</p> <p>Divitræf/sommerlejr: Frekvens skal være omkring hvert 4 år. [Skovgruppen, Balder]. Generel konsensus om at en weekend er at foretrække, nogle ønsker sig en hel sommerlejr [Henrik, Jes].</p>
Hvordan kan vi understøtte det arbejde I allerede laver? Hvilken rolle ser I divisionen have? Hvilke materialer kunne det være rart at divisionen havde? [Diskussion]	<p>30-45 minutter</p> <p>Materialer:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 2-3 kajakker som følgebåde til kanoerne. ● 2-4 kanoer ekstra til de større afdelinger. ● Potentielt en specifik trailer til kanotransport. ● Henrik drømmer om en naturskøn spejdergrund med hytte, forholdsvis stor økonomisk post >2 mio. Der følger meget bøvvl med. Også ift. placering, langt væk versus tæt på. ● Førstehjælpsdukke (Avanceret evt. fra Trygfonden). ● Klatreudstyr er besværligt og sikkerhedsmæssigt tungt at have i divisionen. ● Digitale ressourcer som fx O-løbskort (i bibliotek) og andre licenser. <p>[Jørgen]: Har divisionen nogle radioer inkl. en frekvens?</p>
Eventuelt	Maksimalt 15 minutter



- | | |
|--|--|
| | <ul style="list-style-type: none">• Husk at melde jeres unge tropsspejdere til Baldersløbet, det er en super indgang til adventurespejd! [Nicky]• Næste gruppeledermøde i starten af Marts 2025. |
|--|--|